
Nee, ik ben het niet eens. 
Dit beleid is niet gebaseerd op goed onderzoek. 
Straks hebben patiënten geen vrije keus meer door wie zij behandeld willen worden, omdat dit beleid 
resulteert in het opleiden van te weinig tandartsen. 
Ook zal de paro preventie in gevaar komen, omdat de mondhygiëniste zich niet meer op preventie 
gaan richten maar op curatie"


